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Andrzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Woclawek. 12.06.2022r

Pan
dr Marek lllojthowski
Pre4tdent Miasta Woclawek
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Szanownv Panie Prezvdencie

W imieniu mieszkafc6w Woclawka zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 o ustawienie

wigkszej ilo5ci koszy na nieczysto6ci wzdfuZ ulicy al. Chopina od ulicy Witosa do

skzy2owania - al. Jadwigi z al. Kazlrnietza Wielkiego.

Kosze na Srnieci s4 podstawowym wyposn:Zeniem ulic. Miesdcaricy Woclawka

z$aszzj4 problem z powodu niewla5ciwego rozlokowania koszy lub ich calkowitego braku.

lJliczne kosze na Smieci powinny byi statym elementem miej skiej ruchliwej ulicy.

Ich u2ytecznoSi doceniamy dopiero kiedy jest ich brak.

Z wytazari szacunku
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